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Ligita – Atkal gribēju apjautāties par

Atkal gribēju apjautāties par tiltiņu paŗ Aģi Zvejniekciemā. Tāpat kā gadījumā ar ceļas
zīmes “Dzīvojamā zona” uzstādīšanu Upes ielas sākumā izskatās, ka arī tiltiņa
projektēšanas darbi stipri ieilguši – nu jau kopš pavasara ķēdes priekšā, bet nekādas
dzīvības pazīmes no celtniekiem nemana. Šajā sakarībā radās vairāki jautājumi:
1) Kāpēc esošo tiltiņu nevar vienkārši salabot/saremontēt, nomainot bojātās detaļas, ja
tādas ir, nevis projektēt visu no jauna, kas nozīmē nesalīdzināmi lielākas izmaksas,
neadekvāti ieilgušu projektēšanu un ilgu būvniecību?
2) Kuras tieši tilta daļas ir dzīvībai bīstamā stāvoklī?
3) Mēģinot “nelikumīgi”šķērsot tiltiņu, nekas neļurkājas, nelīgojas, nekrakšķ un nečīkst.
Pat tiltiņa seguma dēļi nav ne sapuvuši, ne salūzuši. Varbūt tie standarti, pēc kuriem tika
vērtēts tiltiņa stāvoklis, ir pārspīlēti? Pēc kādiem standartiem tika veikta ekspertīze, un
kas to veica?
Paldies iepriekš par drīzu atbildi!


